



Hong Kong General Chamber of Commerce
香港總商會1861

13 April 2022

To: All Users of Certification Services

CO Offices to Resume 9:00 am-5:00 pm Service Hours from April 19

HKGCC Certification Offices will resume normal counter service hours, i.e. 9:00 am to 5:00 pm, starting from April 19 (Tuesday).

As the epidemic has not ended yet, clients are advised to fully utilize our online services to maintain social distancing and avoid visiting our service branches during rush hours. Please also continue to pay attention to our service notices on the [website](#).

Thank you for your attention.

致：簽證服務客戶

4月19日起簽證辦事處恢復9至5服務時間

本會簽證辦事處將於4月19日（星期二）起恢復正常辦公時間，在上午9時至下午5時提供櫃檯服務。

由於疫情尚未結束，敬請客戶充分利用我們的網上服務，並避免在交通繁忙時段到訪簽證辦事處，以保持社交距離；亦請繼續關注我們[網站](#)上的服務通知。

謝謝！

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Thinex Shek', written in a cursive style.

Thinex Shek
Director, Certification